

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Cote d'Ivoire, 10 reasons why you should travel to Cote d'Ivoire :

Cote d'Ivoire, or popularly Ivory Coast, is not on the top of the international travel heap. However, it should. It is one of the most modern nations on the continent, and the sheer scale of development has been exemplary. The human-made wonders, as well as the natural ones, are a combination worth visiting.

1. The Basilca of Our Lady of Peace of Yamoussoukro:



It surpasses even the St. Peter's Basilica, making it the largest church in the world. It was finished in 1990 and was inspired by the Vatican and covers an area of 30000 square meters. The building is the product of the period Renaissance and Baroque style and is reminiscent of the old European *architecture*. It has space to hold up to 18000 worshippers though it rarely sees that much crowd.

2. Mount Nimba :



It's surreal, and it is lush. If you haven't been to Mount Nimba, then you are yet to experience heaven, in reality. It is a UNESCO Heritage Site and is covered in a dense forest. Mount Nimba is rich in flora and fauna. One can come across some of the rarest breeds of chimpanzees here.

3. Comoe National Park :



This National Park is one of the *largest national parks in West Africa*. It is also a UNESCO World Heritage Site and an attraction for tourists. If you are a nature lover, then you should definitely get your Cote d'Ivoire visa and make a travel plan now!

4.Tai National Park :



Again a UNESCO World Heritage Site, the claim to fame of this park is its 11 species of monkeys who have made this area their territory. The Tai National Park is famous for the numerous documentaries which have featured the monkeys and their daily business. It is also considered to be the last primary forest on the face of the Earth. The Tai National Park is a haven for eco-tourism. Other than the monkeys, the other animals that can be found there are *hippos, zebras, jentink's duikers and blue monkeys*. It is indeed one of the unique biospheres in the world and should not be missed at any cost.

5.The French Influence :



The French have left the country long ago, but the influence remains. So strong is the after effect that downtown Abidjan is a replica of a French town. It also has the third-largest French-speaking population in the world. The restaurants in Abidjan serve authentic French cuisine, and at one point in time, one might even mistake the city as one from the French mainland rather than an African one. We also know what is the official language of Cote D'Ivoire, so let that French slowly soak in.

6.St. Paul's Cathedral :



Built at the cost of \$12 million, this church is an architectural wonder. It has a retro design that reflects the modern methods of designing. The St. Paul's Cathedral is as much a place of worship as it is a tourist magnet. Visitors are equally in awe of the way it has been built as they are of the saviour inside.

7.Hospitality :



If not for anything else, the most famous Ivory Coast export is its hospitality. The famous Akwaba or the warm hug is the symbol of the nation's attitude towards those who visit her. The people of Ivory Coast are not just high spirited but immensely charming and friendly. Just strike a conversation with them, and you will understand how much they value other human beings. One of the reasons maybe is the bloody past and pain of losing loved ones. However, long after you have left the shores of the gorgeous country, the love and respect of the people will linger on.

8.Cuisine :



The cuisine truly reflects West African diversity. From a wide variety of seafood to the numerous local produce, and the gastronomic choices are immense — some of the most famous food items that are a must-have: Allocco, Attieke and Kedjenous.

9. Grand-Bassam :



This is the first capital city of Cote D'Ivoire. It has still been able to preserve its 19th-century charm and has been catapulted to the barrage of rampant modernity. Grand-Bassam was an old French City, and the architecture resembles some of the best constructions of those times. Grand-Bassam is a UNESCO World Heritage Site, and rightly so. It should be on your travel list, and the experience gets better if you can hire a local guide. The sheer scale of history that this place exudes is enormous, and it is easy to get overwhelmed. There are government licensed guides as well as private ones. Do negotiate the price before you go ahead fix one for yourself.

10.Beaches :



The country has 550 kilometres of coastline, and having an ideal temperature around the year ensures that a visit to the beach is an enthralling experience. Ivory Coast offers some of the most beautiful beaches and bays in the world. There are also plenty of opportunities for water sports. It is an ideal way to spend your vacation in one of the most vibrant nations on the continent.

TR

Coast d'Ivoire 'nde Turizm, Fildişi Sahili'ne seyahat etmeniz için 10 neden:

Coast d'Ivoire veya popüler Coast d'Ivoire olarak, uluslararası seyahat yığınının tepesinde değil. Ancak, olmalıdır. Kıtadaki en modern uluslardan biridir ve gelişmenin katı ölçeği örnek teşkil etmiştir. İnsan yapımı harikaların yanı sıra doğal olanlar da görülmeye değer bir kombinasyon.

1- Yamoussoukro Barış Meryem Ana Bazilikası :

Aziz Petrus Bazilikası'nı bile geride bırakarak onu dünyanın en büyük kilisesi yapıyor. 1990 yılında tamamlanmıştır ve Vatikan'dan esinlenilmiştir ve 30000 metrekarelik bir alanı kaplamaktadır. Bina Rönesans ve Barok döneminin ürünü olup, eski Avrupa mimarisini andırmaktadır. Nadiren bu kadar kalabalığı görmesine rağmen, 18000 ibadetçiyi barındıracak alana sahiptir.

2- Nimba Dağı :

Gerçeküstü ve gürl. Nimba Dağı'na gitmediyseniz, gerçekte cenneti henüz deneyimlememişsinizdir. UNESCO Miras Alanıdır ve yoğun bir ormanla kaplıdır. Nimba Dağı flora ve fauna açısından zengindir. Burada en nadir şempanze türlerinden bazılarını rastlamak mümkündür.

3- Comoe Ulusal Parkı :

Bu Milli Park, Batı Afrika'daki en büyük milli parklardan biridir. Aynı zamanda UNESCO Dünya Mirası Listesi'ndedir ve turistler için bir cazibe merkezidir. Eğer bir doğa tutkunuysanız, o zaman kesinlikle Fildişi Sahili vizenizi almalı ve hemen bir seyahat planı yapmalısınız!

4- Tai Ulusal Parkı :

Yine UNESCO Dünya Mirası Listesi'nde yer alan bu parkın şöhret iddiası, bu bölgeyi kendi toprakları haline getiren 11 tür maymun. Tai Ulusal Parkı, maymunları ve onların günlük işlerini konu alan sayısız belgeselle ünlüdür. Aynı zamanda Dünya yüzündeki son birincil orman olarak kabul edilir. Tai Ulusal Parkı, eko-turizm için bir cennettir. Maymunlar dışında

burada bulunabilen diğ er hayvanlar arasında su aygırları, zebralar, jentink duikerleri ve mavi maymunlar bulunur. Gerçekten de dünyadaki eşsiz biyosferlerden biridir ve ne pahasına olursa olsun ka ırılmamalıdır.

5- Fransız etkisi :

Fransızlar  lkeyi uzun zaman  nce terk etti, ancak etkisi devam ediyor. Son etkisi o kadar g     ki Abidjan Őehir merkezi bir Fransız kasabasının kopyası. Aynı zamanda d nyanın     nc  en b y k Fransızca konuŐan n fusuna sahiptir. Abidjan'daki restoranlar otantik Fransız mutfağı sunar ve bir noktada Őehri Afrika yerine Fransız anakarasından biri olarak bile yanlış g rebilir. FildiŐi Sahili'nin resmi dilinin ne olduėunu da biliyoruz, bu y zden Fransızca'nın yavaş yavaş i eri girmesine izin verin.

6- St. Paul Katedrali :

12 milyon dolara inŐa edilen bu kilise bir mimari harikası. Modern tasarım y ntemlerini yansıtan retro bir tasarıma sahiptir. St. Paul Katedrali bir turist m knatısı olduėu kadar bir ibadet yeridir. Ziyaret iler, i indeki kurtarıcı oldukları kadar, inŐa edilme Őekline de aynı derecede hayranlık duyuyorlar.

7- Misafirperverlik :

FildiŐi Sahili'nin en  nl  ihracatı ise misafirperverliėidir.  nl  Akwaba veya sıcak kucaklama, milletin onu ziyaret edenlere karŐı tutumunun sembol d r. FildiŐi Sahili insanları sadece y ksek ruhlu deėil, aynı zamanda son derece  ekici ve arkadaŐ canlısıdır. Sadece onlarla bir konuŐma yapın ve diėer insanlara ne kadar deėer verdiklerini anlayacaksınız. Sebeplerden biri belki de kanlı ge miŐ ve sevdiklerini kaybetmenin acısı. Ancak, o muhteŐem  lkenin kıyılarından ayrıldıktan  ok sonra, insanların sevgisi ve saygısı devam edecek.

8- Mutfak :

Mutfağı gerçekten Batı Afrika  eŐitliliėini yansıtıyor.  ok  eŐitli deniz  r nlerinden sayısız yerel  r ne ve gastronomik se enekler muazzamdır -

olmazsa olmazlar arasında en ünlü yiyeceklerden bazıları: Allocco, Attieke ve Kedjenous.

9- Büyük Bassam :

Burası Fildişi Sahili'nin ilk başkenti. Hala 19. yüzyıl cazibesini koruyabildi ve yaygın modernitenin barajına fırlatıldı. Grand-Bassam eski bir Fransız şehriydi ve mimarisi o zamanların en iyi yapılarından bazılarına benziyor. Grand-Bassam, UNESCO Dünya Mirası Listesi'nde ve haklı olarak. Seyahat listenizde olmalı ve yerel bir rehber kiralayabilerseniz deneyim daha iyi hale gelir. Bu yerin yaydığı tarihin ölçeği çok büyük ve bunalmanız çok kolay. Devlet lisanslı rehberlerin yanı sıra özel rehberler de vardır. Kendiniz için bir tane düzeltmeye devam etmeden önce fiyatı pazarlık edin.

10- Plajlar :

Ülkenin 550 kilometrelik sahil şeridi vardır ve yıl boyunca ideal bir sıcaklığa sahip olması, plaj ziyaretinin büyüleyici bir deneyim olmasını sağlar. Fildişi Sahili, dünyanın en güzel plajlarından ve koylarından bazılarını sahiptir. Su sporları için de birçok fırsat var. Kıtanın en hareketli ülkelerinden birinde tatilinizi geçirmek için ideal bir yoldur.

السياحة في ساحل العاج ، 10 أسباب تدفعك للسفر إلى ساحل العاج:

بصفتها ساحل العاج أو ساحل إيفوري الشهير ، فهي ليست في الجزء العلوي من كومة السفر الدولية. ومع ذلك ، ينبغي. إنها واحدة من أكثر الدول حداثة في القارة ونطاق التنمية الصارم مثالي. مزيج من العجائب التي صنعها الإنسان بالإضافة إلى العجائب الطبيعية هو مشهد يستحق المشاهدة.

1- كنيسة سيدة السلام في ياموسوكرو :

بل إنها تفوق كنيسة القديس بطرس ، مما يجعلها أكبر كنيسة في العالم. تم الانتهاء منه في عام 1990 وكان مستوحى من الفاتيكان ويغطي مساحة 30000 متر مربع. المبنى نتاج عصر النهضة والباروك ، يذكرنا بالعمارة الأوروبية القديمة. على الرغم من أنه نادرًا ما يرى هذا العدد الكبير من الجماهير ، إلا أنه يحتوي على مساحة لإيواء 18000 من المصلين.

2- جبل نيمبا :

سريالية وخصبة. إذا لم تكن قد زرت جبل نيمبا ، فأنت لم تختبر الجنة بعد. إنه موقع تراث لليونسكو ومغطى بغابة كثيفة. جبل نيمبا غني بالنباتات والحيوانات. يمكن العثور هنا على بعض من أندر أنواع الشمبانزي.

3- منتزه كومو الوطني :

هذه الحديقة الوطنية هي واحدة من أكبر المنتزهات الوطنية في غرب إفريقيا. وهو أيضًا أحد مواقع التراث العالمي لليونسكو وموقع جذب سياحي. إذا كنت من محبي الطبيعة ، فعليك بالتأكيد الحصول على تأشيرة ساحل العاج ووضع خطة سفر على الفور!

4- الحديقة الوطنية التايلاندية :

أيضًا على قائمة اليونسكو للتراث العالمي ، فإن المطالبة بالشهرة لهذه الحديقة هي 11 نوعًا من القروود التي تجعل هذه المنطقة موطنًا لهم. تشتهر حديقة تايلاندي الوطنية بالعديد من الأفلام الوثائقية عن القروود وعملهم اليومي. تعتبر أيضًا آخر غابة أساسية على الأرض. الحديقة الوطنية التايلاندية هي ملاذ للسياحة البيئية. بخلاف القروود ، تشمل الحيوانات الأخرى التي يمكن العثور عليها هنا أفراس النهر والحرر الوحشية و jentink duikers والقروود الزرقاء. إنه بالفعل أحد المحيطات الحيوية الفريدة في العالم ولا ينبغي تفويتها بأي ثمن.

5- النفوذ الفرنسي :

غادر الفرنسيون البلاد منذ فترة طويلة ، لكن نفوذهم لا يزال قائما. تأثيرها النهائي قوي لدرجة أن وسط مدينة أبيدجان هو نسخة طبق الأصل من مدينة فرنسية. كما أن لديها ثالث أكبر عدد من السكان الناطقين بالفرنسية في العالم. تقدم المطاعم في أبيدجان المأكولات الفرنسية الأصيلة ، وفي وقت ما قد تخطئ في المدينة باعتبارها واحدة من البر الرئيسي الفرنسي بدلاً من أفريقيا. نحن نعلم أيضًا ما هي اللغة الرسمية لساحل العاج ، لذا دع الفرنسيين يتسللون ببطء.

6- كاتدرائية سانت بولس :

تم بناء هذه الكنيسة بمبلغ 12 مليون دولار ، وهي أعجوبة معمارية. لها تصميم رجعي يعكس أساليب التصميم الحديثة. شارع. تعد كاتدرائية بول مكانًا للعبادة بقدر ما تعد نقطة جذب سياحي. الزوار مندهشون بنفس القدر من الطريقة التي تم بناؤها بها لأنهم هم المنقذون في الداخل.

7- الضيافة :

أشهر صادرات ساحل العاج هي كرم الضيافة. الأكوابا الشهيرة أو العناق الدافئ هي رمز لموقف الأمة تجاه أولئك الذين يزورونها. لا يتمتع سكان ساحل العاج بحماسة عالية فحسب ، بل يتمتعون أيضًا بروح ساحرة وودودة. فقط قم بإجراء محادثة معهم وستدرك مدى تقديرهم للآخرين. ربما يكون أحد الأسباب هو الماضي الدموي وآلام فقدان الأحباء. ومع ذلك ، سيستمر حب الناس واحترامهم لفترة طويلة بعد مغادرتهم شواطئ ذلك البلد الرائع.

8- المطبخ :

يعكس المطبخ حقًا تنوع غرب إفريقيا. من مجموعة واسعة من المأكولات البحرية إلى عدد لا يحصى من المنتجات المحلية وخيارات تذوق الطعام هائلة - بعض من أشهر الأطعمة بين أهم الأطعمة :
Allocco و Attieke و Kedjenous

9- بسام الكبير :

هذه هي أول عاصمة لساحل العاج. كانت لا تزال قادرة على الاحتفاظ بسحرها في القرن التاسع عشر وألقيت في وابل من الحداثة المنتشرة. كانت جراند بسام مدينة فرنسية قديمة وتشبه هندستها المعمارية بعضًا من أرقى المباني في ذلك الوقت Grand-Bassam. هو أحد مواقع التراث العالمي لليونسكو وهو محق في ذلك. يجب أن يكون في قائمة سفرك وستتحسن التجربة إذا كان بإمكانك استئجار مرشد محلي. حجم التاريخ الذي ينتشره هذا المكان ضخم ومن السهل أن تطغى عليه. هناك أدلة خاصة بالإضافة إلى أدلة مرخصة من الدولة. تفاوض على السعر قبل الشروع في إصلاح واحد لنفسك.

10- الشواطئ:

تمتلك البلاد خطأً ساحليًا بطول 550 كيلومترًا ودرجة الحرارة المثالية على مدار العام تجعل زيارة الشاطئ تجربة ساحرة. تمتلك ساحل العاج بعضًا من أجمل الشواطئ والخلجان في العالم. هناك أيضًا

العديد من الفرص لممارسة الرياضات المائية. إنها الطريقة المثالية لقضاء إجازتك في واحدة من أكثر دول القارة حيوية.